
Interpellation till Regionstyrelsens ordförande

Hur går det med riktade spetsutbildningar för
undersköterskor?

I takt med att sjukvården utvecklas med nya behandlingsmetoder, mediciner och möjligheter
så ställs också allt högre krav på personalen inom sjukvården men även inom kommunal
omsorg. Detta samtidigt som patienter som tidigare låg på sjukhus, idag får vård på
korttidsboende, särskilt boende eller i hemmet.

Vi ser också att andelen äldre i Sverige ökar kraftigt kommande år. Beräkningar visar att
andelen personer som är äldre än 80 år kommer öka med närmare 50 procent från 2020 till
2030. Detta kommer ställa höga krav på sjukvården och inte minst hemsjukvården.

Det har samtidigt blivit allt svårare att rekrytera personal till hälso- och sjukvården. Genom
att erbjuda våra undersköterskor nya möjligheter till kompetensutveckling samt nya
karriärvägar så blir Region Halland en mer attraktiv arbetsgivare i framtiden.

På Regionfullmäktige i mars i år bifölls delar av en motion från Socialdemokraterna, vilken
lämnades in i juni 2021. Motionen “Stärka välfärden” handlar om hur regionen skall kunna
attrahera medarbetare för att klara den framtida kompetensförsörjningen.

En av ATT-satserna som fick bifall löd: “Tillsammans med de halländska kommunerna
kartlägga, planera och regelbundet genomföra riktade spetsutbildningar för
undersköterskor.”

Det har nu gått över två år sedan motionen lämnades in och över ett halvår sedan motionen
bifölls. Så därför ställer vi följande frågor till Regionstyrelsens ordförande:

Med anledning av ovanstående:

- Hur går det med att kartlägga, planera och regelbundet genomföra spetsutbildningar för
undersköterskor?

Jonas Strand, (S)
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